

Kaixo lagun:

Hurrengo hilabeteetan ezker abertzalea osatzen dugunok erronka garrantzitsu bat erantzun beharko diogu: udal eta foru hauteskundeak. Dakizuen bezala maiatzak 25ean izango dira, eta panorama politiko nahasi honetan Euskal Herritarrok edo Batasuna ezingo du aurkeztu estatu espanyolak ilegalizazio prozesua bete betean aurrera eramango duelako. Baino behin eta berriro esan dugu ezker abertzalea sigla batzuk baino gehiago dela. Ezinezkoa izango dute proiektu politiko eta sozial bat gizartetik ezabatzea oso hedatua dagoelako.

Beraz, hauteskunde hauek era grafikoz demokraziaren falta eta eskubideen urraketa adieraziko dute, bigarren indar politikoa jokuz kanpo utziko dutelako. Hala eta guztiz ere, eta behin baino gehiagotan aipatu den bezala, ahalegin guztiak egingo ditugu hauteskundeetan aurkezteko.

Horregatik guzti honetaz hitzegiteko, **OTSAILAK 11, asteartea, arratsaldeko 7:30-tan TXALAKAN, batzarra burutuko dugu.** Soberan dago esatea zure partehartza ezinbestekoa dela, are gehiago une garrantzitsu hauetan.

Besterik gabe, eta batzarran ikusiko garelakoan, agur bero bat.

Kaixo lagun:

En los próximos meses 1@S que conformamos la izquierda abertzale vamos a tener que hacer frente a un reto importante: las elecciones municipales y forales del 25 de mayo.

Como ya sabéis estas elecciones se van a dar en unas circunstancias muy especiales, en medio de la ilegalización de nuestra formación política por parte del estado español. Y es en este clima de falta de democracia en el que vamos a tener que movernos. A pesar de todo, ya hemos señalado varias veces que el proyecto político y social que representa la izquierda abertzale es muy difícil de anular porque está intrínsecamente enraizado en la sociedad.

Dejar a la segunda fuerza electoral fuera del panorama político va a dibujar de una manera mas gráfica todavía, la falta de democracia y la conculcación de derechos que sufre este pueblo.

A pesar de todo como ya se ha manifestado públicamente, vamos a hacer todos los posibles para presentarnos a esas elecciones.

Por eso, para hablar de todo ello, te convocamos a la **asamblea que tendrá lugar el MARTES, 11 DE FEBRERO, a las 7:30 en TXALAKA.**

Sobra decir que tu presencia es fundamental mas si cabe en estos momentos tan importantes.

Sin más, y esperando vernos en la asamblea, recibe un cordial saludo.

Altzako Ezker Abertzalea